
Zápis ze schůze Školské rady ZŠ Bystřice 

 
31. října 2013 - začátek 16,00 hod 

 

Přítomni: Jitka Dušková, Jitka Hendrychová, Bohumil Ježek, Miluše Koubová, Tomáš 

Krampera, Theodor Máca, Daniel Štěpánek,  

 

Omluven: Tomáš Krampera 

 

Host: Vladimír Chramosta 

 

Určení zapisovatele: Bohumil Ježek 

 

1.   Výroční zpráva  

 projednání Výroční zprávy – připomínky D. Štěpánek 

 požadavek zveřejnění Výroční zprávy na webu školy 

 

 Školská rada ZŠ Bystřice schvaluje Výroční zprávu ZŠ Bystřice, s tím že přednesené  

připomínky budou zapracovány do konečného textu této Výroční zprávy 

 

2.  Informace o Školní jídelně 

 informace o spotřebním koši 

 informace o anketě ohledně zájmu o výběr ze dvou jídel -  to s sebou nese stavební  

úpravy výdejních okének – cca 120 000 Kč – úpravy proběhnou v létě 2014 

informace o systému provozu jídelny po rozjezdu vydávání dvou jídel škole a obědů  

pro mateřskou školu  

  žádost o zajištění odvozu kontejneru na bioodpad od ŠJ 

 

3.  Informace o SRPDŠ 

 změna předsedkyně sdružení 

 sdružení požádalo město Bystřice o příspěvek na dopravu žáků na lyžařský výcvik  

 

4.  Informace o příjmu města Bystřice z herních automatů 

 

5. Projednání činnosti kroužku lukostřelby 

 

6. Výročí školy 

 oslavy v září 2014    

 

7. Informace o nástavbě mateřské školy nad školní jídelnou 

    prostory pro mateřskou školu 

 místnosti pro školní družinu 

 v budoucnu řešit bezpečnost dopravy dětí do MŠ auty   

 

8. Školní řád    

 Projednání řádu 

 Doplnit řád o řešení situace ohledně ranního vstupu do školy a pobytu dětí ve škole –  

děti mohou vyčkat v hale – Školská rada souhlasí se změnou 

 

9.  Školská rada požádala ředitele školy o zveřejnění seznamu zájmových kroužků 



 

10.  Žádost Školské rady o rychlejší aktualizaci webových stránek školy a o a lepší 

prezentaci školy tamtéž 

 

11. Podnět na zavedení školních automatů na mléčné výrobky 

 

konec 18,00 hod 

 

 

         zapsal Bohumil Ježek 


